
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 609

I svar på SAU alm. del – spørgsmål 456 svarer ministeren: “De kontoførende institutter

opsamler herefter anmodningerne om tilbageførsel og foretager en afstemning af de op-

lyste aktiebeholdninger i forhold til de depoter, som aktierne var placeret i på tidspunktet

for udbyttebeslutningen, og i forhold til den indeholdte udbytteskat for de pågældende de-

poter. Afstemningen giver et overblik over, hvor store beløb der tilbagesøges, set i forhold

til, hvor meget udbyttekildeskat der oprindeligt blev indeholdt af udlodningerne. På den

måde vil det blive mere synligt, hvis aktionærer søger om mere refusion, end de er beret-

tiget til fra deres aktiebeholdning.” Kan ministeren bekræfte, at denne fremgangsmåde ik-

ke viser noget om, hvorvidt den enkelte “aktionær” rent faktisk har modtaget udbytte, men

alene kan vise, om der samlet set søges refusion for skat på mere udbytte, end der rent

faktisk er udbetalt gennem det pågældende omnibusdepot?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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